
Sognefogedparkens grundejerforening 
 

Referat af bestyrelsesmøde d. 5. oktober 2016 

Tilstede: Erik Molnit, Jørgen Jensen, Kim Pedersen, Henrik Fjordager, Anders Holleüfer & Jon Viderø 

Dagsorden: 

1. Grønt område: 

Det grønne team fortsætter som havemand, selvom Bjarne stopper. 

Det er besluttet at indkøbe et par flasker vin for godt samarbejde igennem mange år. 

 

Petanque banen kan bare tages i brug - vi når ikke indvielse i år. 

 

Klager omkring ukrudt på udsatte steder er taget til behandling. 

 

Brandvej ved slåenvej skal beskæres - breve sendes ud til de involverede huse, der skal være 

enighed om beskæring. 

 

Kommunen har lagt grus på stierne (ikke slotsgrus) det retter de op på efter uge 43. 

 

2. Økonomi: 

Dialog med incasso firma ang. rykkere til ubetalt grundejergebyr er fortsat i gang. 

 

Erik og Jørgen tjekker op på ubetalt grundejergebyr. 

Der er kommet styr på regnskab sammen med Flemming. 

 

Der tjekkes op på forsikring. 

 

3. EDB: 

Der er indkøbt ny pc til kasserer, og den er blevet klargjort. 

 

Mail og Facebook er gennemgået. 

 

4. Evt: 

 

 

5. Næste møde / mødestruktur: 

Næste møde dato blev ikke fastlagt 


